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 Protokół nr 27/2016 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 12.10.2016. 

 
Obecni: 9 radnych według listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 

obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 28.09.2016.  

3. Uchwała dzierżawy terenu – ulica Sieradzka. 

4. Uchwała dzierżawy terenu pod sprzedaż choinek. 

5. Wniosek mieszkańców o zablokowanie przejazdu łącznikiem Zapiecek – Twarda. Propozycja 

uchwały. 

6. Budżet RO Podjuchy 2017.Prognoza, dyskusja, uchwała. 

7. Projekt przebudowy chodnika – Krzemienna. Opinia Rady w formie uchwały. 

8. Inicjatywa mieszkańców ulicy Zakręt. 

9. Oświetlenie - ulica Zakręt. 

10. Projekt Parku Wolności w Podjuchach. 

11. CAL Podjuchy start konkursu architektonicznego. 

12. Nowa Pętla Autobusowa Podjuchy. 

13. Spotkanie z Zastępcą Prezydenta Miasta Piotrem Myncem. 

14. Dzień Seniora 2016. Program. 

15. SBO 2017 – projekty rekomendowane dla Podjuch. Deklaracje gotowości. 

16. Próba zorganizowania społecznej pomocy dla mieszkańców z ulicy Spizowej. 

17. BUKOŁAZ i BUKOLANDIA. 

18. Wolne wnioski i postulaty. 

 

Ad.1. 

Stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia.  

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 28.09.2016. 

 

Głosowało 9 osób: 

„za” – 9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.3. 

Uchwałą nr 58/16 Rada Osiedla Podjuchy wyraziła pozytywną opinię w zamiarze dzierżawy fragmentu 

nieruchomości gminnej nr 24/2 obręb 4121 (jak na załączonej mapce) położonej przy ulicy Sieradzkiej 

w Szczecinie. Nieruchomość użytkowana będzie jako ogród. 

 

 



2 
 

Głosowało 9 osób: 

„za” – 9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.4. 

Uchwałą nr 59/16 Rada Osiedla Podjuchy wyraziła pozytywną opinię w zamiarze dzierżawy fragmentu 

nieruchomości gminnych nr 19/4 obręb 4113 oraz nr 22 obręb 4110 (jak na załączonych mapkach) 

położonych przy ulicy Granitowej i Metalowej w Szczecinie. Nieruchomość użytkowana będzie w 

okresie 9.12.2016 - 23.12.2016 przez podmiot ALE CHOINKI-W.LAMPART SP.J. ul. Armii Krajowej 

39c/2 72-300 Gryfice w formule otwartej przestrzeni sprzedażowej świątecznych drzewek.  

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.5. 

Uchwałą nr 60/16 Rada Osiedla Podjuchy zawnioskowała o ograniczenie możliwości przejazdu 

pojazdów samochodowych poprzez łącznik ulic Twarda, Berka Joselewicza i Zapiecek w Szczecinie 

(działka nr 61/20 obręb 4116). Sugerowana forma ograniczenia ruchu to realna bariera  fizyczna 

uniemożliwiająca wjazd od strony ulicy Zapiecek, ewentualnie znak zakazu wjazdu od strony ulicy 

Zapiecek, od strony ulic: Twarda i Berka Joselewicza znak drogi jednokierunkowej.  

 

Uzasadnienie: 

Wniosek RO Podjuchy poprzedzają starania mieszkańców rejonu ulic Berka Joselewicza oraz Twardej. 

Opinie mieszkańców potwierdzają dane potocznej obserwacji. W okresie godzinowym szczytu ruchu 

ulicznego, bardzo wielu kierowców realizuje w tym rejonie dziki skrót, który umożliwia  

przyspieszenie w kolejce pojazdów oczekujących na węźle Krygiera – Granitowa. Okresowy wzrost 

intensywności ruchu nie koresponduje z uspokojonym charakterem ulic: Berka Joselewicza i Twardej. 

Powoduje to zagrożenie dla pieszych uczestników ruchu, szczególnie w strefach pozbawionych 

chodnika.     

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.6. 

Uchwałą nr 61/16 Rada Osiedla Podjuchy zatwierdziła projekt planu rzeczowo-finansowego na rok 

2017 zgodnie z jego kształtem przedstawionym w załączniku.  

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 
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Ad.7. 

Uchwałą nr 62/16 Rada Osiedla Podjuchy po zapoznaniu się z przedłożonym projektem przebudowy 

chodnika przy ulicy Krzemiennej w Szczecinie (projekt w wersji przedłożonej w dniu 30.09.2016 przez 

ZDiTM Szczecin) w pełni zaakceptowała jego założenia. 

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.8. 

Uchwałą nr 63/16 Rada Osiedla Podjuchy zawnioskowała o utwardzenie nawierzchni ulicy Zakręt w 

Szczecinie.  

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.9. 

Uchwałą nr 64/16 Rada Osiedla Podjuchy zawnioskowała o wykonanie instalacji oświetlenia przy ulicy 

Zakręt w Szczecinie.  

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący poinformował, że 13 października o godzinie 10.00 w siedzibie ZUK  odbędzie się 

spotkanie w sprawie projektu Parku Wolności.  Udział w nim wezmą przedstawiciele ZUK-u, 

projektant Parku Wolności oraz radni Osiedla Podjuchy.  

 

Ad.11 

Maciej Szyszko przekazał informację, że w kolejnym tygodniu ma nastąpić ogłoszenie konkursu 

architektonicznego na projekt Centrum Aktywności Lokalnej w Podjuchach. 

 

Ad.12. 

W sprawie nowej Pętli Autobusowej Podjuchy nie udało się wyłonić wykonawcy na opracowanie 

programu funkcjonalno użytkowego dla tej inwestycji.  

 

Ad.13. 

Przewodniczący zdał relację ze spotkania z Zastępcą Prezydenta Miasta Piotrem Myncem dotyczącym 

targowiska w Podjuchach oraz sposobu zagospodarowanie terenu po obecnej  pętli autobusowej w 

Podjuchach w kontekście budowy nowego węzła przesiadkowego . 
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Ad.14. 

Omówiono przygotowania do Dnia Seniora 2016. 

 

Ad.15. 

Maciej Szyszko poprosił o zadeklarowanie gotowości  w promocji SBO 2017. 

 

Ad.16. 

Maciej Szyszko  poinformował, że mimo starań nie udało się pozyskać lokalu socjalnego dla 

bezdomnego małżeństwa z ulicy Spiżowej. Przewodniczący przedstawił propozycję możliwych 

rozwiązań pomocy małżeństwu w potrzebie.  

 

Ad.17. 

Wspomniano o przygotowaniach do imprez BUKOŁAZ i BUKOLANDIA. 

 

Ad.18. 

Wiceprzewodniczący Piotr Marecki poinformował o zasłoniętym przez porastające krzewy znaku 

drogowym „uwaga dzieci” znajdującym się w sąsiedztwie Szkoły Katolickiej. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała Marta Wójcik. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


